

No. 21820. AGREEMENT REGARDING CO-OPERATION AND MUTUAL ASSISTANCE AMONG NATIONAL CUSTOMS DIRECTORATES. CONCLUDED AT MEXICO CITY ON 11 SEPTEMBER 1981<sup>1</sup>

RATIFICATION

*Instrument deposited with the Permanent Secretary of the Agreement on:*

12 June 1986

EL SALVADOR

(Accepting annexes I, V and XIII. With effect from 12 September 1986.)

*Certified statement was registered by the Permanent Secretariat of the Agreement regarding Cooperation and Mutual Assistance among National Customs Directorates on 14 July 1986.*

N° 21820. ACCORD DE COOPÉRATION ET ASSISTANCE MUTUELLE ENTRE LES DIRECTIONS NATIONALES DES DOUANES. CONCLU À MEXICO LE 11 SEPTEMBRE 1981<sup>1</sup>

RATIFICATION

*Instrument déposé auprès du Secrétaire permanent de l'Accord le :*

12 juin 1986

EL SALVADOR

(Avec acceptation des annexes I, V et XIII. Avec effet au 12 septembre 1986.)

*La déclaration certifiée a été enregistrée par le Secrétariat permanent de l'Accord de coopération et d'assistance mutuelle entre les directions nationales des douanes le 14 juillet 1986.*

No. 24237. INTERNATIONAL WHEAT AGREEMENT, 1986<sup>2</sup>

(a) WHEAT TRADE CONVENTION, 1986. CONCLUDED AT LONDON ON 14 MARCH 1986<sup>2</sup>

PROVISIONAL APPLICATION

*Notification received on:*

11 July 1986

EL SALVADOR

(With provisional effect from 11 July 1986.)

*Registered ex officio on 11 July 1986.*

N° 24237. ACCORD INTERNATIONAL SUR LE BLÉ DE 1986<sup>2</sup>

a) CONVENTION SUR LE COMMERCE DU BLÉ DE 1986. CONCLUE À LONDRES LE 14 MARS 1986<sup>2</sup>

APPLICATION PROVISOIRE

*Notification reçue le :*

11 juillet 1986

EL SALVADOR

(Avec effet à titre provisoire au 11 juillet 1986.)

*Enregistré d'office le 11 juillet 1986.*

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 1308, p. 167, and annex A in volumes 1356 and 1394.

<sup>2</sup> *Ibid.*, vol. 1429, No. I-24237.

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1308, p. 167, et annexe A des volumes 1356 et 1394.

<sup>2</sup> *Ibid.*, vol. 1429, n° I-24237.